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...(vedeLip Inici del Pla Estratègic
El punt de partida
En una reunió amb la Junta del Patronat
vàrem plantejar la necessitat de comptar
amb l'ajut extern d'una empresa experta
en plans estratègics que ens ajudés a con

figurar el nostre. D'allà va sorgir la deci

sió de contractar Intersalus-CODEH.

Per ajudar-nos, aquests especialistes
havien de tenir una mena de radiografia,
acurada i precisa, de la nostra institució,
motiu pel qual vàrem utilitzar informació
estadística per saber on som i com estem.

Era el primer pas.
La propera fase consisteix a seguir la

metodologia amb la clara voluntat de con

sensuar un Pla Estratègic participatiu.
Hem definit ja el que anomenem GAD, el

Grup Ampliat de Direcció, format per

professionals de diferents àmbits i esta

ments que donaran suport i ampliaran la
visió a l'hora de fer una valoració més pre
cisa; el GAD, alhora, complementarà en

aquesta tasca les juntes directives ja esta

blertes a la nostra institució. Així mateix,
creiem que la millor manera d'arribar a
tothom és a través d'una comunicació per
manent de cada un dels passos que anem

fent en cada moment. En aquest sentit, la

primera setmana de juliol ja es va fer una

primera presentació de les línies metodolò

giques a seguir als comandaments, als

representants sindicals i al GAD.

Aquest és el punt on ens trobem ara

mateix. Després del període de vacances

continuaran durant dos mesos les reu

nions de treball amb els diferents grups
de participació, amb l'objectiu clar de
tancar l'elaboració del Pla Estratègic per

presentar-lo al Patronat, als professionals
i a la ciutadania.

Altres experiències
No és la primera vegada que el nostre

Hospital posa en marxa un Pla Estratègic.
El darrer, iniciat el 1993 per a un període
de cinc anys, va estar molt enfocat a les

necessitats d'infraestructures físiques. La

seva posada en funcionament ens va per
metre obtenir els recursos necessaris per a

l'ampliació i la remodelació de les nostres

instablacions. El 1999 va ser un any transi

tori que va servir per definir el marc de

finançament amb vista a afrontar els nous

reptes que se'ns plantegen.
Encara és prematur parlar de les actua

cions concretes que es duran a terme, però
el que sí és clar és que la comarca on som

té unes característiques molt específiques
—fort creixement demogràfic, existència
d'altres ofertes sanitàries a la comarca, pro
ximitat d'una gran ciutat com és Barce

lona, etc.— que haurem de tenir en compte
a l'hora de posicionar-nos en un futur que
comença demà mateix. L'objectiu és

millorar: potenciar els nostres punts forts i

convertir els nostres punts febles en objec
tius de progrés. En aquest sentit, la impli
cació del personal de qualsevol àrea del
nostre Hospital és bàsica, no només per

què participarà en els aspectes operatius de

les decisions que ara prenguem, sinó per

què tot el que fem redundarà en benefici
de tots els que treballem a la nostra insti
tució, i és clar, en la millora de l'atenció al

pacient, el nostre objectiu final.
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